
 

SFO-forældrerådsmøde  

Tirsdag den 14. maj 2024 kl. 17:00-19:00 

Referat 

 

Sted: Personalerummet 

Mødedeltagere 
 
x = til stede 
a = afbud 
f = fraværende uden afbud 

Jeanne Andersen (formand) x 

Abdullah Kocak (næstformand) x 

Helle Muff (forældrerepræsentant) x 

Kennet Jakobsen (forældrerepræsentant) F 

Mette Thomasen (forældrerepræsentant) A 

Magdalena Maggie Kurpioch (forældrerepræsentant) A 

Dorthe Theibel (medarbejderrepræsentant) A 

Anita Hedegaard (SFO-fritidspædagogisk leder) X 

Referent:  Anita Hedegaard 

 

 

Dagsorden: Referat: 

1. Velkomst m/ gennemgang af 

dagsorden v Anita 

Dagsorden gennemgået og godkendt 

2. Valg af referent 

 

Anita skriver referat. 

3. Godkendelse/gennemgang af 

referat fra sidste møde 

3.1 Vi gennemgår ikke længere, da referatet allerede er 

godkendt og offentliggjort inden vores møder.   

 

4. Nyt fra SFO 

4.1. Ny pædagog (Sofie) i SFO pr. 1. 

maj (Anita) 

4.2. Status i SFO bl.a. udemåned og 

sommerfest (Anita) 

4.3. Nye studerende i SFO (Anita)  

 

4.1. Sofie er kommet godt i gang og er glad for at være 

her (siger hun) Michael er Sofies mentor og vi er alle 

opmærksomme på at Sofie får den hjælp og vejledning 

hun har brug for i vores SFO.  

 

4.2. Udemåneden er kommet supergodt i gang, og igen 

har vi vejret med os. Børnene er i gang over alt, og det 

kan være en god ide at komme i god tid, hvis man skal 

finde sit barn til et bestemt klokkeslæt. Vi afslutter 

sommermåneden den 30. maj med vores sommerfest, 

som bliver med underholdning af børn, for børn, ledet af 

Rundhøjs egen musiklærer Jakob.  

 

4.3. Vi har fået en ny studerende i SFO, Mikkel som læser 

på merituddannelsen. Mikkel skal være her i 5 uger og 

kender allerede mange af børnene fra Børnegården 

Rundhøj. Vi får fra 1. juni ny halvårsstuderende, som 

hedder Lauge.   

 

5. Evaluering af SFO forældrerådets 

arbejdsdag. 

 

Arbejdsdagen gik over al forventning med rigtig stor 

tilslutning, og der blev lavet enormt mange ting i SFO’en, 

som der gik på personale og børneønsker. 



 

I forhold til at lave en lignende dag en anden gang skal 

SFO være skarpere på at oplyse forældrene, om de 

opgaver der skal løses, og en bedre arbejdsfordeling og 

uddelegering. (– Vi skal desuden også indkøbe flere pølser 

    ) 

 

Det blev derudover foreslået, at forældrene også skal 

inddrages i at servere mad, is og saftevand.  

SFO-forældrerådet er klar på at organisere en tilsvarende 

dag igen næste år. 

 

6. Evaluering af deltagelse 

skolebestyrelsesmøde d. 7/5.  

 

Det var en fin oplevelse at deltage i skolebestyrelses-

mødet. SFO-forældrerådet tænker, at det vil være smart at 

koordinere kommende mødedatoer, da der kan være 

mulighed for fælles drøftelser og sparring. Det kan også 

være en ide at invitere skolebestyrelsesmedlemmer med til 

et af vores møder, hvor vi behandler emner, der har 

indflydelse på skolen som helhed. 

 

Fra mødet blev følgende punkter opsamlet;  

• Der skal stadig være fokus på behandling af 

problematikken angående toiletter. 

• Der blev talt om 3-meters-reglen og den ønskede 

effekt heraf. 

• Skolebestyrelsen kom med forslag til afholdelse af 

arbejdsdag i SFO i sammenhæng med 

sommerfesten.  

• Der blev talt om mere bevægelse i både SFO og 

skole og et ønsket samarbejde med lokale 

foreninger. 

 

7. Spise med børn i 0 klasse 

(Abdullah)  

Der blev talt om, at det er vigtigt at sørge for, at især de 

små børn får spist om eftermiddagen. Klassepædagogerne 

spiser altid med børnene inden SFO og vi har altid mad i 

SFO ved 14.30-tiden. Hvis det er et tilbagevendende 

problem, må man kontakte de voksne omkring barnet.  

 

8. Årshjul m.m. i SFO (Helle og 

Anita) 

 

Anita laver udkast til årshjul til næste møde (næste 

skoleår den 19. august), som vi vil kunne bruge i 

forbindelse med etablering af det kommende SFO-

forældreråd. Vi vil desuden se nærmere på de gældende 

mål og principper for arbejdet med rådet i SFO, og 

hvordan ønsker og tiltag kan gøres gældende.  

 

9. Evt. SFO-forældrerådet vil lave et lille skriv om arbejdsdagen i 

SFO. 

 

 


